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Notulen Vergadering WPHZL 20 november 2019 
Vastgesteld op 22 januari 2020 
 
locatie        Buurtplein Zuid, Doorslagzaal 
voorzitter:   Cobie Smith 
notulist:   Steven van Schijndel 
presentielijst:   zie bijlage 1 
afsprakenlijst:  zie bijlage 2 
 

Opening, welkom door de voorzitter. 
 
1. Herman Westland, beheertechnisch medewerker Groenvoorziening 
 
Herman geeft een stand van zaken van het onderzoek naar de kwaliteit en 
verbeterpunten van het groenonderhoud. Kees de Bruin geeft vooraf een nadere 
toelichting: door onderbezetting bij de gemeente wordt de rol van Roel Smeding niet 
opgevuld. Er wordt gekeken hoe zich dit ontwikkeld. Alleen bij prangende vragen kan er 
een collega invliegen. 
 
Van 2011 - 2018 was er zeer weinig geld beschikbaar voor groenonderhoud. Vanaf 
2018 is er weer meer mogelijk. In 2018 heeft het bedrijf TerraSpect in opdracht van de 
gemeente de kwaliteit van het groen geïnspecteerd (geen bomen, heeft gemeente in 
eigen beheer) De inspectie wordt door een extern bedrijf gedaan zodat er onafhankelijk 
wordt geadviseerd en ‘eigen mensen’ op andere werkzaamheden worden ingezet. Met 
groen wordt bedoelt gras (gemaaid en ruw), bosplantsoen, vaste planten, sierheesters 
(laagblijvend) en hagen. Bij de toetsing wordt gekeken naar hoe het groen er uit ziet, 
voldoende gesnoeid (categorie A tot D = laag), naar kale plekken in plantvakken en 
renovatie van plantvakken en vlakheid van grasvelden. Al deze gegevens woorden in 
kaart gebracht.  
A-kwaliteit is de norm in het centrum, voor de overige wijken is de norm B-kwaliteit. 
Schoffelen en knippen gebeurt altijd op B-kwaliteit. In de wijk Zandveld wordt 
groenonderhoud door eigen dienst van de gemeente gedaan (van Pauw Bedrijven 
overgenomen) en in de twee andere wijken door Van Wijk. Om de 4 weken vindt er op 
100 locaties door heel Nieuwegein een schouw plaats. Daarop merkt Theo Kleijer op 
dat een schouw een momentopname is en afhankelijk van het seizoen.  
Sinds 2018 is het groen onderhoud sterk verbeterd. In de winter worden heesters en 
sierplanten gesnoeid. Vorig jaar heeft de gemeenteraad alle beheerplannen 
vastgesteld. Sinds 2019 is er een investeringsbudget (721.000 euro). Daarmee kunnen 
bijvoorbeeld projecten als Betere Buurten worden bekostigd. Zo zal volgend jaar zal de 
Dahliastraat worden aangepakt. Dit is geïnitieerd vanuit de gemeente. Met het 
resterende budget wordt groot onderhoud gedaan.  
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Aanvulling Kees de Bruin: 5-6 jaar geleden vroeg de gemeente aan alle platforms waar 
het onderhoud netter kon en waar het minder kon. Op deze vraag is geen input 
ontvangen en dus is er destijds niets veranderd.  
 
2. Vaststelling notulen vergadering 19 juni 2019 (verstuurd op 6 augustus, staan ook 

op de website) 
 
- Bladzijde 11 punt 7, middengebouw tekeningen: er is nu pas een projectleider, dus 

er waren nog geen stukken. 
- Bladzijde 13, opheffen parkeerplaatsen bij De Rank: daar lopen we tegen aan 
- Bladzijde 7, verlaging trottoir: is aangelegd voor scootmobiel  
- Fietspad symbolen op fietspad plein WC aangebracht. 
- Presentielijst bijlage 1: Hilbert Hamberg niet aanwezig 
 
 
Mededelingen van de voorzitter 
 
- Er is weer een compleet bestuur: Steven van Schijndel is secretaris en notulist en 

Chris Bouws blijft penningmeester. Er is onduidelijkheid over lid Conny van der Wal 
aangezien ze zich niet heeft afgemeld voor deze vergadering.  

- De vorige vergadering van het Wijkplatform op 16 oktober was in besloten vorm om 
inspiratie en ideeën op te doen. 

- Het november nummer van het Wijknieuws is net uitgekomen. Hilbert Hamberg en 
Cobie Smith hebben hiervoor de onderwerpen en teksten aangeleverd. Aad Koedijk 
heeft meegekeken en contact gehad met de vormgeefster. Het plan is om volgend 
jaar het Wijknieuws aan te pakken, met name voor wat betreft de inhoud.  

- Het Wijkplatform heeft de afgelopen tijd budgettaire bijdrage geleverd aan een 
initiatief voor een AED aan Kribbemonde en een kinderbingo Sinterklaas-editie. 

- Rens Vlieger (BOA) komt vertellen over zijn werk in de volgende vergadering van 22 
januari. 

- Jaimy van der Veeken (Buurtverbinder MOvactor) schuift voortaan aan bij de 
vergaderingen van WPHZL.  

 
 
 
3. Lopende zaken wijkcoördinator HZL Kees de Bruin 

 
- Er zijn bouwplannen voor het voormalige Rank-terrein (naast ’t Veerhuis). Zowel 

Zorgspectrum als Mitros hebben plannen voor dit terrein. Aad Koedijk heeft in het 
verleden contact gehad met betrokkenen bij de gemeente. De openbare ruimte 
wordt ook meegenomen in deze ontwikkeling. Aanpassing van het bouwprogramma 
is mogelijk van invloed op de openbare ruimte. Momenteel wordt er aan dit plan 
getekend. Cobie Smith zal worden bijgepraat door Kees als er ontwikkelingen zijn. 
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- Voor het bewonersinitiatief Korenbloemstraat was er 25 juni een bewonersavond 
georganiseerd. De gemeente is een  jaar bezig geweest met de twee 
initiatiefnemers. Een afsluiten van de Korenbloemstraat ter hoogte van Dopheide 
gaat niet gebeuren. Er zijn twee modellen gemaakt. In één model worden 2 á 3 
verkeersdempels extra geplaatst vanwege de snelheid, die nu gevoelsmatig hoog is. 
In het andere model komt een totale parkeerverbod. Via stemming is gekozen om in 
de twee haakse bochten aan één zijde een parkeerverbod in te voeren en meerdere 
drempels in de straat te plaatsen. Gevolg is dat de gehele straat opnieuw bestraat 
zal worden. Start werkzaamheden in 2020. 

- De inrichting van Lotusplantsoen is in de afrondende fase. Beplanting komt wanneer 
de ondergrond droger is, het is nu veel te nat om te planten. In het plantsoen komt is 
maar één fietspad, de rest van de paden zijn voetpaden. Dit zal met borden duidelijk 
worden gemaakt. 

-  De parkeerplaatsen nabij De Rank en Lupinestraat zijn gereed.  
- Bij het winkelcentrum zijn 2 mindervalide parkeerplaatsen (MVP) aan de westzijde 

terug geplaatst. De standplaats voor marktkramen blijft. Er wordt nog gekeken naar 
een onderbord over de parkeerduur bij de MVP. 

- Er lopen diverse pilotprojecten in Nieuwegein om te hard rijden bij speelplaatsen te 
voorkomen Eén daarvan is de weg langs  het grasveld bij de boerderij aan de 
Bovenmonde. Hier worden schildpadden op de weg geverfd om het rijgedrag te 
beïnvloeden (snelheid). Ook komt er een streep/balk met 15 km er bij. 

- Er zal half december over de Bossenwaard een overleg plaatsvinden met WPHZL, 
de gemeente en Rijkswaterstaat. De te bespreken onderwerpen zijn o.a. hekken en 
hinder. 

- Woensdag 18 december a.s. is er Coffee met Cop&Wijkco. Nieuwe data voor 2020 
moeten nog gepland worden. 

- Rond de jaarwisseling zal meer surveillance /toezicht gehouden worden rondom 
scholen en sporthallen. In HZL zijn er geen hotspots. Momenteel is er al wel overlast 
door vuurwerk. 

- Dopheide hoeft niet meer op de agenda te staan (vraag verkeer over fietspad). Er 
komen zigzag-hekjes om snelheid fietsers af te laten nemen. 

 
 
 
4. Zaken wijkwethouder Marieke Schouten 

 
- Een architect is bezig met de entree van Buurtplein. Achmea is inmiddels de nieuwe 

eigenaar van het pand. Het gaat dus allemaal nog even duren. 
- Marieke Schouten is blij met Jaimy van de Veeken. Er gebeurt veel in het Buurtplein. 

Jaimy vult aan: er zijn geen extra activiteiten van MOvactor. Er komen alleen 
activiteiten bij door en voor bewoners, die steeds beter de weg weten te vinden naar 
het Buurtplein. Er zijn mooie ontwikkelingen zoals Kinderbingo, rommelmarkt, 
initiatief voor EHBO voor ouders met kinderen (praktisch ingestoken), sjoelen op 
zondag en Eet je mee op zondag (naast dinsdag). Ook zijn er enthousiaste mensen 
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die willen komen helpen. Hierdoor is het Buurtplein levendiger geworden. Ook zijn er 
meer kinderactiviteiten zoals het Sinterklaasfeest met taaitaaipop versieren, 
schoentjes maken en pietenactiviteiten. Er heerst een goede ‘vibe’. Als reactie 
hierop wordt ook de inrichting wordt aangepakt: muren schilderen en meubels 
verplaatsen om meer warmte te creëren en een welkoms-gevoel te geven. De 
consumpties zijn betaalbaard geworden (niet commercieel) en daardoor 
aantrekkelijk voor mensen om te komen. Op de vraag wat Jaimy nodig heeft van 
WPHZL, is het antwoordt dat er contact is. Marieke stelt voor om met het 
Wijkplatform gezamenlijk te eten en vergaderen. 

- Marieke vervolgt: ze is enthousiast over het Buurtplein. Het valt en staat met de 
juiste mensen en er zijn veel initiatieven in de stad.  

- De Activiteiten Buurtplein komen op website WPHZL. 
 

 
5. Jaimy van der Veeken 

 
- Elke maandagochtend vanaf 10:00 staat Jaimy in Buurtplein Zuid met de koffie klaar 

voor een praatje. 
- Geïnspireerd op een activiteit in Galecop Hart voor je wijk Kerstborrel, is in 

samenwerking met Kees de Bruin, Jaimy van de Veeken en WPHZL bedacht om 
een Nieuwjaarborrel met het Bring-your-own principe te organiseren. Het wordt 
laagdrempelig ingezet. Tijdens deze borrel kunnen nieuwe contacten gelegd worden 
tussen wijkbewoners en ook met het Buurtplein en Wijkplatform. Datum voor de 
Nieuwjaarsborrel is maandag 13 januari 2020 van 19:00 – 21:00 uur. Er worden niet 
alleen bewoners uitgenodigd, maar ook diensten zoals o.a. eerstelijns praktijken, 
scholen en initiatiefnemers. Cobie Smith komt met het idee voor live-muziek voor op 
de achtergrond. Cobie zal contact zoeken. Nadere invulling wordt verder uitgewerkt. 

- Op 14 december zal een Kerstmarkt plaatsvinden in het winkelcentrum en het 
Buurtplein . Er zijn dan diverse activiteiten zoals kerststukjes maken. Verdere 
invullingen moet nog komen.  

- Het Buurtplein is open in kerstperiode, behalve tijdens de kerstdagen/feestdagen. 
Cobie Smith ziet in de toekomst graag een kerstdag in het Buurtplein voor 
alleenstaanden/eenzamen. 

 
 

6. Groengroepwandelingen 
 

Theo Kleijer geeft toelichting: 
- Het afgelopen jaar zijn er 4 wandelingen gedaan, zeer wisselend  door seizoenen. 

Tijdens de wandelingen zijn soorten en onderhoud ter sprake gekomen. De 
conclusie is dat binnen de wijken een grote diversiteit aan groen is en het onderhoud 
verbeterd is. Er is ook een aandachtspunt: de bestrating is af en toe zeer slecht. 
Verbeteringen zijn zeker nog mogelijk, maar de Groengroep is positief over hoe de 
wijken het afgelopen jaar er bij lagen. 
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- Voor 2020 komen er 3 wandelingen, data nader te bepalen. Door elke wijk komt één 
wandeling. Tijdens de volgende vergadering 22 januari wordt hierop teruggekomen.  

- Er komen twee extra wandelingen door park Oudegein, met extra aandacht voor de 
bomen.  Deze wandelingen zullen plaatsvinden in mei en augustus/september. 

- 10 december zal Theo namens de Groengroep aanschuiven bij Wijkplatform 
Zuilenstein/Huis de Geer/Blokhoeve om uitleg te geven over activiteiten Groengroep 
WPHZL.  

- Een journalist van Molenkruier gaat met de eerste wandeling in het nieuwe jaar 
meelopen voor een artikel.  

 
 
7. Wijkagent Rick-Jan Godschalk 
 
- De afgelopen periode is het rustig geweest in de wijken. Er is melding van 1 

woninginbraak en 2 auto-inbraken. Er is weinig overlast door jeugd. 
- Vuurwerk steekt in deze tijd de kop op → bellen! 
- Er is een toename van meldingen over verwarde personen. De politie is vaak de 

laatste vangnet, dit kost echter veel tijd. In Nieuwegein is een team (Geynwijs) 
bestaande uit 4 personen die ongevraagd hulp bieden. 

- Bij winkelcentrum Hoog Zandveld leveren het laden en lossen klachten op. Het gaat 
in deze gevallen niet om bevoorrading winkel. Er wordt samen met Kees de Bruin 
gekeken naar mogelijke oplossingen.  

 
 
8. Tafelronde 
 
- Gerda Faddegon: vertelt over de teleurstelling omtrent MOR-meldingen die niet 

adequaat worden opgelost of zelfs afgepoeierd. De nummers van de MOR-
meldingen kunnen worden doorgegeven aan Kees de Bruin. 

- Gerda Faddegon: ze is naar een bijeenkomst over de Omgevingswet geweest 
georganiseerd door de gemeente. Was goed georganiseerd. Gerda heeft gevraagd 
naar OV in de wijk. Er zijn geen deelauto’s in de wijken.  

- Gerda Faddegon: Er staan schapen in de Bossenwaard. Nadat die weg zijn, ligt er 
veel poep en kan je er niet meer lopen met je hondje. 

- Theo Kleijer: In hoeverre zijn de veegacties op dit moment aan te passen op de 
fietspaden in verband met blad en vocht? Kees de Bruin geeft het door aan de 
beheerafdeling. 

- Hilbert Hamberg: de websites per netwerk zijn zeer divers. Chris Bouws vult aan dat 
de mogelijkheden van de  website van WPHZL beperkt zijn, maar functioneert toch 
naar verwachting. Zo zijn verslagen terug te vinden en is het mogelijk nieuwtjes 
beperkt te plaatsten. Voorstel Cobie Smith om met leden de website nog eens onder 
de loep nemen. 

- Chris Bouws: item op Pen over initiatief voor het opruimen van zwerfvuil. WPHZL 
zou als trekker kunnen dienen voor het initiatief in de wijken. Hierbij kan samen met 
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gemeente worden opgetrokken, die het vuil kan afvoeren en prikkers en 
vuilniszakken verstrekt. 

 

 
 
Volgende openbare vergadering: 
22 januari  2020, aanvang 20.00 uur 
Buurtplein Zuid, Doorslagzaal. 
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Bijlage 1 
 
DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 20 november 2019 
 

Naam Rol Aanwezig 

ja/nee 

Cobie Smith Voorzitter ja 

Chris Bouws Penningmeester ja 

Steven van Schijndel Secretaris/notulist ja 

Conny van der Wal Lid nee 

Gerda Faddegon Lid ja 

Jan Bollen Lid ja 

Theo Kleijer Lid ja 

Hilbert Hamberg Vrijwilliger/adviseur ja 

Marieke Schouten Wijkwethouder ja 

Kees de Bruin Wijkcoördinator ja 

Rick-Jan Godschalk Wijkagent ja 

Jaimy van der Veeken Movactor ja 

Pieter Kwantes D66 nee 

Rija van der Sluizsen-de Jong CDA ja 

Herman Westland Beheertechnisch medew. Groenvoorz. ja 

Jan Huussen Bewoner Hoog Zandveld ja 

Cees van Schaik bewoner ja 

 
 
 
 
 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2020 

22 januari 2020  

18 maart 2020  

13 mei 2020  

1 juli 2020  

23 september 2020  

18 november 2020  

13 januari 2021  

 
Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid.   
 
 
 


